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Alább olvasható a Székelyudvarhely Sportklub vezetőségének nyilatkozata, mely reagálás a
Polgármesteri Hivatal által közölt, a teremlabdarúgó csapat jelenlegi helyzetére vonatkozó levé
lre .
A választ változatlan formában közöljük.

  
  

A Székelyudvarhely Sportklub alelnöki, illetve a Magyar Polgári Párt tanácsosi tisztségéből
fakadó kettős minőségemben alkalmam volt és van egészen közelről követni a Polgármesteri
Hivatal hozzáállását a Székelyudvarhely Sportklub körül kialakult helyzetet illetően. Egy találóbb
fogalmazás szerint, a Polgármesteri Hivatal hozzáállását a Székelyudvarhely Sportklubbal sze
mben!

  

Mint ismeretes, a városi tanács március 11.-i ülésén elfogadta a város 2010-es költségvetését,
amelynek a keretében megszavazott egy bizonyos pénzösszeget a város két első ligás
csapatának a támogatására. Mi már akkor, de azt megelőzően is jeleztük a Polgármester
Úrnak, hogy a megszavazott összeg negyedére sürgősen szüksége volna a Sportklubnak,
ellenkező esetben a klub működését, a bajnokságból való kizárását, illetve a játékosállomány
elvesztését is kockáztathatjuk. A törvényességet maximálisan betartó megoldási formulákat is
javasoltunk, annak rendje és módja szerint ígéretet is kaptunk a helyzet rendezésére. Mi több,
az április 2.-i rendkívüli tanácsülésen újból előhozakodtunk a kérésünkkel, illetve egy másik
megoldási javaslatot is előterjesztettünk, amelyhez a tanács is elvi hozzájárulását adta.

  

Azóta sem történt semmi!
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Botorók János edző bejelentését - miszerint lemond tisztségéről -, illetve a klub elnökségének
bejelentését, – miszerint inkább nem rendezzük meg a hétvégi mérkőzést, hogy ne
veszélyeztessük legalább a csapat jövőbeni első ligás helyét – követően azonban igen. 

  

De csak egy semmitmondó sajtóközleményre, amelynek a félretájékoztatásaira most nem
térnék ki, illetve egy olyan pályázati kiírásra futotta, amelyben a tavalyi kiíráshoz képest csak az
az egyetlen érdemi változás, hogy 2010 került 2009 helyére. Ezen dolgoztak a szakemberek
egy hónapon keresztül?

  

A Székelyudvarhely Sportklub fennállása óta sok akadályt győzött le: jó ellenfelet, rossz
játékvezetést, kemény szövetségi ellenszelet egyaránt. Az országhatárokon belül “bozgorok”,
külföldön románok voltunk, de emelt fővel viseltünk minden hátrányos megkülönböztetést, mert
ezt a várost képviseltük és mertünk többször is - több ezer székelyudvarhelyivel együtt! - nagyot
álmodni. 

  

Éppen ezért semmilyen körülmények között sem elfogadható számunkra, hogy
Székelyudvarhely legsikeresebb, illetve Székelyföld egyik legsikeresebb csapatát a megszűnés
veszélye fenyegesse, mert a Polgármesteri Hivatal éppen Csipkerózsika álmát alussza közel
két éve!

  

  

  

  

Molnár Miklós
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a Székelyudvarhely Sportklub alelnöke
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